

華嚴學報

徵稿啟事

2020 年 03 月修正

- 一、本學報歡迎學者惠稿與華嚴有關之學術性論文。
- 二、本學報自 2015 年起由半年刊改為一年刊，於每年三月發刊，來稿採隨到隨審。來稿請以中文為主，內文字數在 10,000 - 30,000 字為宜。稿件內容請包含中英主題、作者姓名、作者職屬和所屬單位名稱、約 500 字中英摘要與 5 個中英關鍵詞。引用之文獻必須與本文中註解引用之書目相符；註解請採「隨頁註」方式。本學報有文字刪改權與摘要之修訂權，如不同意請事先聲明。
- 三、本學報採審稿制。來稿將經由學報編審委員會決議送專家評閱，編審委員有依據編審之意見，決議是否刊登來稿權利。
- 四、本學報一律不接受一稿數投。來稿經採用後，出版權即屬本學報所有，並授權本學會於所屬之網路資料庫或光碟流通。
- 五、論文中牽涉著作權的部分（如圖、表及較長之引文等），請作者先行取得原作或出版者之書面著作權與版權同意。由投稿著作所產生之任何相關權責問題，一概與本學報無關。
- 六、來稿者本學報將寄發「投稿者基本資料表」與「投稿者聲明書」。務請投稿者詳實填寫。
- 七、本學報歡迎國內外單位之學術期刊相互交換。
- 八、本學報刊稿恕不付稿酬，但送作者當期 5 本。
- 九、投稿相關問題與聯絡請洽

電話：+886-2-3234-5945 ext.2611 傳真：+886-2-3234-6951

E-mail：academy@huayenworld.org

地址：23586 新北市中和區中正路 1180 號 3 樓

華嚴學會學術中心

Journal of Huayen Buddhism

Call for Papers

Rev. Mar 2020

1. The Journal of Huayen Buddhism welcomes scholars to submit academic papers relating to Avatamsaka Sutra.
2. The Journal is published annually in March. The manuscripts will be subject to double-blind peer review. Manuscripts should present in Chinese, with words range from 10,000 to 30,000. A complete submission should include Chinese and English article titles, author's name and affiliation, about 500 words abstract and five keywords. Referenced papers should be noted at the bottom of each page. The journal reverses the right to correct and modify the usage of words. Please state in advance if you do not agree. Papers written should adhere to the guidelines in the Manual Style of Journal of Huayen Buddhism.
3. The papers are peer-reviewed, editing and reviewing by the Journal of Huayen Buddhism Editing and Reviewing Committee. The committee reverses the right to edit manuscripts for content and style, as well as the right to publish the paper.
4. The Journal does not accept manuscript which has been published previously. Once a contributed manuscript is accepted for publication, publication right belongs to this publication. The Journal of Huayen Buddhism also retains the right to publish articles from the Journal on Internet databases belonging to the Huayen World Community and CD-ROM.
5. Contributors should acquire the copyright of pictures or referred writings before publication. In case contributors violate the previous terms and cause legal conflicts, the responsibility is solely contributor's.
6. Contributors will receive "Contributor's Submission Form" and "Contributor's Disclaimer". Contributors should complete in full accuracy.
7. Exchange of domestic or overseas academic periodical is welcome.
8. Contributors whose manuscripts have been accepted will receive five copies of current issue.
9. Please contact the following for any further queries:

Tel: +886-2-3234-5945 ext.2611 Fax: +886-2-3234-6951

E-mail: academy@huayenworld.org

Address: 3F., No.1180, Zhongzheng Rd., Zhonghe Dist.,

New Taipei City 23586, TAIWAN

Academic Center of Huayen